
Z á p i s n i c a 
 

zo  zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu 
dňa 21.11.2018 

 
 
 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie, Mgr. Martin Nebesník prítomných členov 
oboznámil s programom zasadnutia: 
1.Vyhodnotenie jesennej časti mládežníckeho futbalu MFK Michalovce a príprava pre jarnú 
časť súťaže – informácia 
2. Správy o výchovno –vzdelávacej  činnosti škôl (vyhláška č.9/2006) – informácia 
3. Dotácie pre športové kluby na rok 2019 
4. Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2018 
5. Rôzne  
 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie a pozvaní hostia 
 
                                                         R o k o v a n i e 
 
1.Vyhodnotenie jesennej časti mládežníckeho futbalu MFK Michalovce a príprava pre jarnú 
časť súťaže – informáciu podal PaedDr. Remák. Celkové funguje 15 družstiev od U7 po U 19, 
pribudli nové kategórie dorasteniek, žien.  
Na zápasy mimo Michaloviec sa cestuje deň vopred, je potrebné zabezpečiť stravu a nocľah, 
samozrejme cestovné, čo navyšuje náklady na fungovanie futbalového klubu. Pri predaji 
hráčov je dohoda medzi mládežou a dospelými 20% financií ide pre mládež a 80% pre 
dospelých. Šimčák a Bednár predaní. 
Spolupráca s Futbalovou  akadémiou DAC Dunajská Streda, dorastenci idú na stáž do Dunajskej 
Stredy. Mládež má málo možností na tréning, súčasné tréningové ihrisko nespĺňa podmienky. 
Mládež trénuje v Topoľanoch a Trhovišti. Požiadavka na vybudovanie ihrísk za Laborcom 
(lávky cez Laborec). O tom však rozhodne Mesto a MsZ. 
Podmienky v klube sa zhoršili, málo zamestnancov, ktorí sú k dispozícii . 
Mládežnícky klub má veľký dlh na cestovnom.  
P. Eštok – podpora dorastu, treba zlepšiť podmienky, hrozí vypadnutie z I. ligy 
               - potrebné osloviť podnikateľov v meste 
               - návrh na predloženie správy o športe na MsZ. 
2. Správy o výchovno –vzdelávacej  činnosti škôl (vyhláška č.9/2006) – informáciu podala Mgr. 
Pregová. V zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Michalovce je 8 základných škôl, 8 materských 
škôl a základná umelecká škola, školy v súlade s uvedenou vyhláškou odovzdali tieto správy. 
Správy obsahujú údaje o škole, o počte žiakov ,o počte zapísaných do 1. ročníka, výsledky 
hodnotenia, údaje o počte zamestnancov, o ďalšom vzdelávaní pedagogických zamestnancov, 
údaje o aktivitách a prezentácii školy na verejnosti,, o projektoch, o výsledkoch inšpekčnej 
činnosti, o priestorových a materiálno technických podmienkach, o koncepčnom zámere 
školy, úspešnosť prijímania na ďalšie štúdium... 
Na základe kontroly je štruktúra a obsah týchto správ  v súlade s vyhláškou. 
Správy Odbor školstva a športu predkladá a informuje o nich komisiu školstva a mestskú 
školskú radu. 



Predseda komisie školstva, mládeže a športu predniesol Stanovisko komisie, v ktorom  
odporúča riaditeľom škôl zverejniť Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch 
a podmienkach škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Michalovce 
v školskom roku 2017/2018 na obvyklom mieste a na internetovej stránke školy najneskôr do 
31.12.2018.   
3. Dotácie pre športové kluby na rok 2019 
Ing. Bodnárová informovala o žiadostiach v oblasti telovýchovy a športu. Dve žiadosti boli 
predložené na 1. kvartál roku 2019: 
Prvý michalovský klub slov. turistov                           800,-€ 
Športový strelecký klub                                                 500,-€ 
Spolu                                                                              1300,-€ 
Žiadosti o dotáciu na rok 2019 pre mládežnícke a športové kluby (celoročná činnosť).  
Žiadosti podalo 13 športových klubov, Klub Street crew Michalovce o.z. nedodal potvrdenie 
zväzu, lebo vznikol 10.10.2018 a tým nesplnil podmienky na pridelenie dotácie v rámci VZN 
č. 198/2018. Žiadosť bude zaradená medzi malé kluby v roku 2019. 
Ostatných 12 športových klubov  splnilo podmienky pridelenia dotácie v rámci VZN č. 
198/2018. Týmto klubom bola pridelená suma tak, ako v minulom roku. 
Celková suma                                       210 500,-€   
4. Vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2018. Predseda komisie školstva, mládeže a športu, 
Mgr. Nebesník hodnotil dochádzku členov komisie ako veľmi dobrú až na dvoch členov, ktorí 
počas roka 2018 boli iba 2-krát na zasadaní komisie. Ostatní členovia sa aktívne zúčastňovali 
diskusie k jednotlivým bodom. Predseda poďakoval prítomným za aktívnu účasť v tomto 
volebnom období, pretože týmto zasadnutím končí volebné obdobie a tým aj činnosť tejto 
komisie .Jednotliví členovia sa poďakovali za spoluprácu. 
 

Mgr. Martin Nebesníkv.r.  
                                                                                                       predseda  komisie   
Zapísala: Mgr. Juliana Pregová 
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